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Zápis č. 14 

z jednání Komise pro dopravu 

Rady Olomouckého kraje 

ze dne 30. 5. 2022 

Přítomni: 

Předsedkyně: Seitlová Jitka, RNDr. 

Bednář Roman, Ing. 

Daněk Petr, Ing. arch. 

Hruban Jaromír, Ing. 

Lónová Tereza, Ing. 

Mikeš František, Ing. 

Navrátil Tomáš, Ing. 

Novák David, Mgr. 

Novotný Vilém, Ing. 

Ostrčil Tomáš, Ing. 

Pivoňka Luděk 

Skládal Miloslav, Ing. 

Tužín Tomáš, Ing. 

Urban Václav, Ing. 

 

Tajemnice: Richterová Kateřina, Mgr. 

 

 

Nepřítomni: 

Nezval Vojtěch 

Štefková Michaela, Bc. 

Štencl Lubomír 

Vykydal Jiří 

Žák Zdeněk 

 

 

 

Hosté: 

Ing. Ladislav Růžička 

Ing. Kateřina Suchánková, MBA 

Pěruška František, Mgr. 

Klesnilová Kateřina, Bc. 

 

Omluveni: 

Nezval Vojtěch 

Štefková Michaela, Bc. 

Štencl Lubomír 

Vykydal Jiří 

Žák Zdeněk 

 

Program: 

1. Zahájení, schválení programu 

2. Koncepce optimalizace a rozvoje silniční sítě II. a III. tříd na území Olomouckého kraje 
na období 2022 – 2030  

3. Zajištění zimní údržby v Olomouckém kraji (Ing. Václav Urban, člen komise) 

4. Veřejná osobní doprava v Olomouckém kraji (pozvána Ing. Kateřina Suchánková, 

 



Strana 2 (celkem 3) 

MBA, ředitelka KIDSOK; Ing. Tomáš Tužín, člen komise) 

5. Plánované odpočívky na dálniční siti v Olomouckém kraji (zástupce ŘSD) 

6. Aktuální informace k probíhajícím opravám na D35 (zástupce ŘSD) 

7. Různé  

Zápis: 

1. Zahájení, schválení programu 

Jednání komise proběhlo prezenčně.  

Komise pro dopravu usnesením UKD/14/1/2022 schválila účast přizvané osoby na jednání 
komise, a to Bc. Kateřiny Klesnilové, asistentky RNDr. Jitky Seitlové. 

Komise pro dopravu usnesením UKD/14/2/2022 schválila Program jednání Komise pro 
dopravu ze dne 23. 5. 2022.  

 

2. Koncepce optimalizace a rozvoje silniční sítě II. a III. tříd na území Olomouckého 
kraje na období 2022 – 2030  

Členům komise byla na základě jejich požadavku před jednáním komise zaslána Koncepce 
optimalizace a rozvoje silniční sítě II. a III. tříd na území Olomouckého kraje na období 2022 
– 2030 v elektronické podobě, aby si mohli koncepci podrobně prostudovat a sdělit 
připomínky. Předsedkyně komise přednesla své připomínky k uvedené koncepci. 
Připomínky rozdělila na vážné technické, tématické a věcné. Koncepce obsahuje podle 
předsedkyně komise zcela nedostačující a zavádějící závěr. Poté uvedla, které údaje by 
měly být podle ní do koncepce doplněny. Na základě těchto připomínek bylo dohodnuto, že 
se uskuteční schůzka se zpracovatelem koncepce, na základě které dojde k úpravě 
předmětné koncepce. V souvislosti s tím přijala komise usnesení UKD/14/3/2022, kterým 
žádá Radu Olomouckého kraje, aby byly v Koncepci optimalizace a rozvoje silniční sítě II. 
a III. tříd na území Olomouckého kraje na období 2022 – 2030 provedeny opravy 
technického a věcného charakteru a doplněny údaje dle návrhu připomínek předsedkyně 
komise. 

3. Zajištění zimní údržby v Olomouckém kraji (Ing. Václav Urban, člen komise) 

Ing. Urban seznámil členy komise s problémy vyskytujícícmi se při zajišťování zimní údržby 
v okrese Jeseník a navázal tak na materiál, který nechal členům zaslat před jednáním 
komise k seznámení. Komise na základě toho přijala usnesení UKD/14/4/2022, kterým 
doporučuje Radě Olomouckého kraje iniciovat společně se zástupci regionu Jesenicka 
jednání na Ministerstvu dopravy ve věci provádění zimní údržby a stavu a rozvoje sítě silnic 
I. třídy v okrese Jeseník. 

4. Veřejná osobní doprava v Olomouckém kraji (pozvána Ing. Kateřina 
Suchánková, MBA, ředitelka KIDSOK; Ing. Tomáš Tužín, člen komise) 

Ing. Tužín okomentoval svou prezentaci Osobní doprava v Olomouckém kraji, ve které se 
zamyslel nad smyslem regionální dopravy, zmínil nevýhody autobusové dopravy, vyzdvihl 
výhody dopravy železniční a uvedl, o čem diskutuje s příspěvkovou organizací KIDSOK. 

 

5. Plánované odpočívky na dálniční siti v Olomouckém kraji (zástupce ŘSD) 
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Předsedkyně komise se vrátila k tématu odpočívek na dálniční síti, které již byly na komisi 
projednávany. Bohužel zástupce ŘSD kompetentní v této věci se z pracovních důvodů 
nemohl jednání komise zúčastnit.  

6. Aktuální informace k probíhajícím opravám na 
D35 (zástupce ŘSD) 

K probíhajícím opravám na D35 si předsedkyně komise vyžádá stanovisko ŘSD. 

7. Různé  

Ing. Bednář se dotazoval k uzavírce silnice II/446 v Šumperku, kde údajně na uzavřeném 
úseku nejsou prováděny žádné stavební práce. Mgr. Pěruška sdělil, že se předmětná věc 
netýká SSOK, ale města Šumperk, je nutno se obrátit na Městský úřad Šumperk, který 
uzavírku povoloval. 
Další termíny jednání komise: 28. 6. 2022, 29. 8. 2022, 27. 9. 2022, 31. 10. 2022, 
28. 11. 2022 a 19. 12. 2022. 

Příští jednání komise se uskuteční dne 28. 6. 2022, místo a čas jednání bude upřesněno. 

Zapsala Mgr. Kateřina Richterová 

V Olomouci dne 6. 6. 2022 

 

 

 

 

……………………………. 

RNDr. Jitka Seitlová 

předsedkyně komise 

 

 

Přílohy:  

Prezenční listina 


